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Trafikudvalget har i brev af 28. august 2008 stillet mig følgende spørgsmål 995 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. 

 

Spørgsmål nr. 995: 

 

"Mener ministeren, at det er aktuelt og nødvendigt at udbedre det danske  

beredskab mod stormskader, herunder forhøje, udbedre og udbygge  

eksisterende diger?" 

 

Svar: 

 

Mulighederne for en løbende tilpasning af diger til aktuelle og fremtidige 

forhold er generelt gode, og på nogle områder sker det allerede.  

 

Det er således muligt for den enkelte digeejer løbende at tilpasse sine anlæg til 

forholdene og den beskyttelse, som man ønsker mod stormflod. Det er op til 

den enkelte digeejer at vurdere, om diget nu og fremover yder tilstrækkelig 

beskyttelse mod stormflod. 

 

Der er i dag et velfungerende varslingssystem mod stormflod på Vestkysten og 

ved Vadehavet, hvor staten er involveret i beredskabet. Beredskabet evalueres 

løbende, og der er ikke aktuelt behov for at ændre på dette. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Lars Barfoed 
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